

A.B.ART



Special OA All Black, Limited Edition

Founded 20 years ago, a.b.art is a brand for all those who prefer understated, uncluttered designs reduced to absolute essentials. Inspired by the Bauhaus movement, the Special OA All Black is no exception to this mantra. Shunning any form of ostentatious luxury, it is the epitome of pure beauty, discreet shapes and materials and excellent Swiss quality craftsmanship interpreted in a “black is beautiful” tone on tone mode. This 300-piece limited edition features the new minimalist monochrome trend, free of any artifice and imbued with absolute sincerity.

Movement	Mechanical self-winding, ETA Calibre 2824-2, 25 jewels
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	Brushed black PVD-coated 316L stainless steel, 40.5 mm Glareproofed scratch-resistant sapphire crystal Screw-down numbered back with inset half-moon sapphire crystal Water-resistant to 30 m/ 3 atm
Dial	Black with tone on tone minutes graduation Luminescent hands and four white hour-markers Large date at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Black leather with steel pin buckle

A.B.ART



Special OA All Black, Limited Edition

Fondée il y a maintenant 20 ans, a.b.art est une marque pour tous ceux qui privilégient le design sobre, pur et réduit à l'essentiel. Puisant son inspiration du mouvement Bauhaus, la Special OA All Black ne déroge pas à cette devise. Fuyant le luxe ostentatoire, elle convainc par une beauté dépouillée, des formes et des matériaux discrets et une très belle qualité d'exécution suisse ton sur ton « Black is beautiful ». Cette édition, limitée à 300 exemplaires, affiche clairement la nouvelle tendance monochrome, loin des artifices, tout en sincérité.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ETA 2824-2, 25 rubis
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable 316L brossé, traité PVD noir, 40.5 mm Verre saphir inrayable traité antireflet Fond vissé et numéroté avec glace saphir en demi-lune Étanche à 30m / 3atm
Cadran	Noir avec graduation des minutes ton sur ton Aiguilles et 4 index blancs luminescents Grand guichet date à 3h
Bracelet	Cuir noir avec boucle à ardillon en acier